

	Årsmöte 2024-02-28
---	-----------------------

Årsmötesprotokoll

Årsmöte för föreningen KFUM Örebro frisbee för 2023

Datum: 2024-02-28

Tid: 17:30

Plats: Tegelbruket

Dagordning

1. Mötets öppnande och fastställande av röstlängden.
2. Årsmötets behöriga utlysande.
3. Fastställande av föredragningslista.
4. Val till årsmötet:
 - a. Mötesordförande - Stefan Angergård.
 - b. Mötessekreterare – Alva Angergård.
 - c. 2st justeringsmän tillika rösträknare – Martin Lord Clefberg & Per Sjögren.
5. Verksamhetsberättelser styrelse, discgolf och ultimate.

Styrelsen:

- 7 st möten under året.
- Infört Swish.
- Skapat en arbetsgrupp som fixar med Brickeberg och omtraggning av banan, då vägar och gymnasium ska byggas på den nuvarande banan.
- Övergång till Laget.se från Idrottonline.
- Planerat ekonomin. Börjat ge mer bidrag till verksamheten och medlemmarna.

Discgolf:

- I och med att banorna i stan håller hög kvalitet kan vi anordna SM m.m.
- Örebroturen – största problemet är att de är så himla många (dock ett bra problem).
- Fler kvinnor som spelar – kull!
- Har med en kvinnlig och en manlig spelare i landslaget.
- Bangruppen (en grupp av volontärer i klubben) som sköter om banorna. De anordnar aktivitetsdagar så att övriga utanför bangruppen kan hjälpa till.

Ultimate:

- Lyckats behålla spelare.
- Många mästerskap och medaljer.
- Många i klubben som är delaktiga i landslagsaktivitet.

- Många yngre spelare som fått gå upp och spela med seniorerna – både tjejer och killar.
- Flera som tränar ultimate spelar även lite discgolf – kull!
- Rosta Gärde var vattenlagt stora delar av sommaren vilket försvårade för träningarna. Ska få ny plan på Rosta Gärde i år.

6. Styrelsens ekonomiska berättelse.

- Generellt sett har vi lite lägre intäkter jämfört med förra året.
- Vi har lägre kostnader i år.
- Vi gör ett resultat på -25 000 kr.
- Färre i år som är medlemmar – kan vara anledning till den lägre intäkten.
- Stor skillnad på varulagret jämfört med förra året. Vi har nästan dubbel så mycket discar i lagret. Snittvärdet på idrottutrustning (främst discar) är lite högre i år än tidigare. Snittvärdet är på inköpspris. Ca 1500 discar i lager. Discarna fylldes på sent i år, de har därför inte fått samma chans att säljas. Förslag är att sälja de äldre discarna för lägre pris för att inte få dem att ligga kvar och "skräpa". Försöka fixa en grupp som styr shopen.
- En räkning som är från en ungdomsturnering för ultimat. Fakturan hörde till 2023 men betalades i januari 2024. Vissa av intäkterna från turneringen kom innan det nya året medan andra kom efter det nya året.
- Bidrag har vi sänkt från tidigare år. Men ligger ändå högre än vi fått tidigare år.
- Tävlingslicens ligger lägre. Men discgolfs drivs av Tjing numera, vilket även ska förändras för ultimat.
- Intäkt från medlemsavgift ser lite konstig ut (ojämn) för att det kan ha slagits in någon kexchoklad eller liknande där när man köper medlemskapet i hästhagskiosken där sommarjobbare står och tar betalt.
- Swish med QR-kod är ett förslag på hur inbetalning av medlemskap kan gå till i kiosken och shopen.
- Lagt oss på en budget som ligger på -52 000, det man dock ska ha i åtanke är att ca 50 000 är tänkt att läggas på 50-årsjubileet.
- Bangruppens kostnader kan komma att bli större p.g.a. eventuellt en ny container.

7. Revisorernas berättelse.

- Kommer in en del bidrag – projektbidrag. Pengarna måste ut annars får man betala tillbaka, det händer vid ett tillfälle.
- Revisorn anser att styrelsen kan få ansvarsfrihet.

8. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen.

- Alla röstar ja.

9. Fastställande av medlemsavgifter för 2025.

- Kommit in en motion:
Medlemsavgiften för 2024 är 60 kr. Betalar man via swishlänken kostar det 65 kr. Motionen är att serviceavgiften ska vara medräknad i de 60 kr. Ett annat alternativ är att förmedla serviceavgiften tydligare.
- Förslag är att skriva att medlemsavgiften är 65 kr och främst trycka på att det är via swish man ska betala. Bankgiro ska finnas som möjlighet för den som verkligen vill betala manuellt.
- Vi på årsmötet önskar att serviceavgiften är inbakad i medlemsavgiften.
- Förslag på medlemsavgift för 2025:
65 kr
60 kr
75 kr
- Fastställande av medlemsavgift 2025: **60 kr.**
- Förslag på medlemskap ständig medlem:
5000 kr
- Fastställande av medlemsavgift för ständig medlem: **5000 kr.**
- Förslag till kommande år är att införa familjemedlemsavgift.

10. Val av förtroendevalda:

Val av ordförande 2 år: Erika Nilsson.

Val av sekreterare 2 år: Charlotte Korslid.

Val av 2 st ledamöter till styrelsen, 1 år: Jonas Pärtma & Simone Lundegårdh.

Val av revisor, 1 år: Stefan Angergård.

Val av revisorsuppleant, 1 år: Anton Lööv.

Val av 3 st valberedning (en av dessa sammankallande), 1 år: Alva Angergård (sammankallande), Calle Wiberg & Per Sjögren.

11. Behandling av motioner och propositioner.

- Redan tittat på under punkt 9.

12. Genomgång av KFUM Örebro, huvudföreningens samarbetsavtal till grenföreningarna.

- Lägga upp en logotyp i flera olika filformat på laget.se.
- Övergripig genomgång av föreningens huvudvärden.

13. Övriga frågor:

- Vem har hand om shoppen? Svar: Markus Kvick som främst har beställt discar och kommer fortsätta göra det. Daniel Storm, Andreas Buhr och Kenan Tulic är med lite där också och märker upp och har lite extra koll över shoppen. Tanken är att förenkla sorteringen i shoppen för att lättare hålla ordning. Sorteringen måste man dock hjälpas åt med, att alla efter en runda checkar shoppen och plockar i ordning lite för att hålla ordning där inne.
- Ska det finnas en arbetsgrupp till shoppen? Svar: Ett förslag är att vara 2–3 stycken som ansvarar över märkning och sortering m.m. Man kan ta in fler som hjälper till, men några som har huvudansvar.
- Är det bangruppen som har hand om gräsklippningen? Svar: Ja i Brickeberg, i Hästhagen är det huvudföreningen som klipper i uppdrag av kommunen.
- Vem är det som säger att det behövs klippas i Hästhagen? Svar: Det är kommunen men även vi kan säga till. Dock behöver det sägas till i tid för att hinna få det gjort innan det önskade datumet. Dessa typer av uppgifter behövs vara nedskrivna och sammanställda någonstans – Anton Lööv ska kolla över detta.
- I Hästhagen behövs det tas bort ris från när kommunen sågat ner grenar osv – Styrelsen önskar kontakt med någon från kommunen också. Högarna måste bort!
- Discgolfen söker tränare till ungdomsgrupper – hör av sig till Jonas Pärtma vid intresse.

14. Mötet avslutas.



Stefan Angergård
Mötesordförande



Alva Angergård
Mötesseskreterare



Per Sjögren
Mötes justerare



Martin Lord Clefberg
Mötes justerare

